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ZK:

is dicht betrokken bij besluitvorming in ROAZen over capaciteit in regio, maar voorzitters ROAZen zijn nu leidend. Anders dan

vb bij faillissement Slotervaart. Verzekeraars zijn veel meer faciliterend nu. ZK ‘vindt’ dus ook zo min mogelijk van de

beslissingen die nu worden genomen zoals bij Treant; ‘de witte kolom moet tijdens corona-crisis doen wat ze moeten doen,
daarna zien we wel verder.” Er wordt wel met ZK overlegd maar als een beslissing eenmaal is genomen staat ZK daar per

definitie achter, in deze situatie.

5.1.2 RvB Treant:

Grote overplaatsingen vanuit Brabant -> toename patiénten ging wat sneller.

Aantallen werden zodanig dat niet verstandig om die organisatieveranderingen rond 6 april te hebben, juist als het gua patiénten
een stuk drukker wordt.

Anders ben je én crisis aan het managen, én mensen azn het verplaatsen (personeel).
Sluiting spoedposten in weekenden is echt tijdelijk. Mogelijk willen ze hier over een paar jaar structureel toe over gaan, want er

komen echt héél weinig patiénten op de spoedposten, maar nu houden ze zich aan de afspraken, ook ivm alle emotie er omheen

(hoewel er wel veel druk vanuit het personeel is om de sluiting van de spoedposten in de weekends nu gelijk definitief te

maken).

ver:INEENNVerzonden: woensdag 25 maart 2020 12:51

@minvws.nl>

@minvws.;SECSKE© vw. BE)
Onderwerp: Treant

Dag [EARLE en anderen,

Heb inmiddels woordvoerder Treant en manager ROAZ gesproken. Vz RvB Treant belt mij vanmiddag terug, ZK hopelijk ook.

Hierbij de info tot nu toe.

Kort samengevat:
De omvorming van 6 april (Hoogeveen) wordt een week vervroegd (30 maart) om goed voorbereid te zijn op corona

Al het personeel dat kan beademen vb van de medium care uit Hoogeveen gaat naar Emmen

Daarnaast wordt er een aantal tijdelijke maatregelen getroffen dat na de coronacrisis weer wordt teruggedraaid, zie onder.

Eea is in regio goed afgestemd, partijen in de zorg waren al voorbereid op 6 april en voor hen geen probleem dat dit een week

eerder gebeurt.
Mbt ROAZ is versnelde procedure gevolgd, ook van ROAZ nu officieel goedkeuring.
Ze hebben geprobeerd iedereen te informeren maar iedereen beseft ook dat het uitzonderlijke tijden zijn. Zelfs vz SP in

Hoogeveen heeft begrip voor beslissing (aldus Treant, ze hebben contact met meerdere partijen in de gemeenteraad).

Wat 1s er tijdens de corona-crisis (tijdeljk) met meer in Refaja Stadskanaal:

eo QOperaties, zowel in dagbehandeling als klinisch

e Klinische verpleegafdeling
eo De BSPis’s avonds en in het weekend dicht (was ’s nachts al dicht)

Wat wordt er in Hoogeveen (Bethesda) aangepast ten opzichte van het oorspronkelijke plan Zorg voor de Regio?
e De Basis Spoed Post is tijdens de corona crisis niet open in het weekend

eo De medewerkers van de acute zorg in Bethesda gaan een week eerder naar hun nieuwe werkplek in Emmen.

Hieronder kort even wat ik met de verschillende mensen heb besproken. En in bijlage de berichten van Treant.

5.1.2e Treant:

Afgelopen dagen binnen ROAZ en hele operationele keten afgestemd.
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Geen overhaast besluit, hebben ze 1,5 week over nagedacht, ze zagen dat ze het niet droog zouden houden.

Contacten ook met gemeenteraad oa vz SP in Hoogeveen, die het ook helemaal begrijpt.
Alles was natuurlijk al ingericht op afschaling 6 april, nu alleen week eerder.

Seh capaciteit wordt naar Emmen verschoven

Ook verschillende tijdelijke maatregelen getroffen gedurende corona voor zowel stadskanaal als hoogeveen. Ook ok-personeel
wordt vrijgespeeld uit stadskanaal en hoogeveen.
Zie persbericht in bijlage.

Sluit zich aan bij woordvoering Treant

Omvorming seh naar basisspoedpost cf voorgenomen besluit

Plus tijdelijke covid-maatregelen.
Omvorming nu op 30 maart ipv 6 april
Mn om geschoold personeel dat mensen kan beademen in Emmen te kunnen concentreren. Hoogeveen heeft geen IC meer maar

wel soort medium care afdeling, en dat personeel hebben ze hard nodig voor covid-opvang.
Afstemming aan voorkant gezocht met aantal partners acute zorg: levert dat problemen op? Die geven allemaal aan dat ze al

voorbereid zijn.
De normale ROAZ-afstemmingsprocedure is doorlopen maar dan in een snelkookpan. ROAZ strategisch team, gemandateerd
door bestuurlijk ROAZ, stemt ermee in (nu net officieel besloten).
Iedereen realiseert zich dat een versnelde procedure nodig was in het licht van de bijzondere situatie nu, ze hebben geprobeerd
iedereen hier goed over te informeren.

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 12:07

Onderwerp: RE:

Nummer nieuwe re [EER
0

Zij heeft me emaild.

Bel je ook ZK?

van:IEEE)CEEon invvis.i>
Verzonden: woensdag 25 maart 2020 11:28

Onderwerp: RE:

Ga ik doen. Heb Treant en ROAZ net gemazild over Kamervragen over dit onderwerp maar toen wist ik nog niet dat het ook nog

een week eerder ging gebeuren. Je hoort van me.

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 11:22

Aan:IEEE)SEEN© minvws.nl>
Onderwerp:

graag snel bellen met

Is dit in Roaz afgestemd? Weten huisartsen het en ambu

Komt er geen gezeik van?

Geachte heer ik heb je nummer van mijn voorganger gekregen. Tk vel EE
RvB Treant.

Graag wil je informeren over t volgende: Wij hebben deze dagen besloten om Hoogeveen 1 week eerder af te schalen

vanwege corona. lc medewerkers in Emmen (ons corona ziekenhuis) worden erg op de proef gesteld en daarom gaan we

de teams in Emmen spoedig vergroten om hen tijdig te ontlasten voordat de grote golf corona in het noorden komt.

Ik zal morgen je trachten te bellen, 1k ben goed bereikbaar. Vr gr
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